
进口金属络合染料-BCYM

产品名称 进口金属络合染料-BCYM

公司名称 珠海励德贸易有限公司

价格 500.00/吨

规格参数 品牌:LIDE
有效物质≥:90（％）
保质期:100（个月）

公司地址 珠海市香洲区香溪路118号26栋2单元704房

联系电话 86 756 3883176 13326626079

产品详情

品牌 LIDE 有效物质≥ 90（％）
保质期 100（个月） 执行标准 9001
主要作用 金属物体镀色 CAS 纯化
型号 LIDE-BCYM 活性染料的分类 K型活性染料

珠海励德贸易有限公司成立于2006年，是一家致力于全球高品质染料科技领域的研发和应用的高新技术
企业，公司生产基地位于中国高档染料制造基地---上海。主营产品有：喷墨打印专用染料色浆、纺织着
色染料、高档纸张专用着色染料、塑胶染料及高分子材料染料等。

经过多年的科学发展，公司实现了产品和服务的升级，从一个以贸易为主的企业发展成为目前以提供技
术服务和生产销售为一体的专业新型染料科技公司。公司拥有完整中试装备，为实现产业化提供了强有
力的保证，并与国内外知名企业结成产、学、研、用联盟。公司产品已经在打印耗材领域、造纸印染行
业、纺织行业等得到了广泛的应用，并远销美国、日本、印度尼西亚、马来西亚、澳门、香港、台湾等
国家和地区。我们的产品力求更贴近国际标准，为我们的客户提供稳定的产品和及时便利的服务。

励德公司将一如既往的坚持‘励以致业、用心于德’的运营管理理念，我们热忱欢迎广大有识之士加入
我们的团队，共创大业，共谋发展。

zhuhai lide trading co., ltd. was established in 2006, is a commitment to global high-quality dyes in science and
technology development and application of high-tech enterprises, the company production base in china --- shanghai
high-quality dye manufacturing base.main products: special dye inkjet colorants, textile coloring dyes, colored dyes
special high-grade paper, plastics, dyes and other dyes and polymer materials. after years of scientific development, the



company realized the upgrading of products and services, from a trade-based company became the present to provide
technical services and professional production and sales of the new dye technology companies. the company has
complete testing equipment in order to achieve industrialization provides a strong guarantee, and well-known
enterprises at home and abroad to form industry, academia, research, and with the union. our products have been
field in the printing supplies, paper printing and dyeing industry, textile industry, etc. have been widely used, and
exported to the united states, japan, indonesia, malaysia, macau, hong kong, taiwan and other countries and regions.
our products strive to be more close to the international standards to provide stability for our customers timely and
convenient products and services.zhuhai lide trading co., ltd.will continue to "encourage so industry intentions in
germany" in the operation and management concept, we warmly welcome people of insight to join our team and
create a great cause, and seek common development.
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